
 

 

 

 

        

                        Z Á P I S 

z 2. jednání Komise životního prostředí a obnovitelných zdrojů zřízené Radou 

města  Karlovy Vary  

Dne 7.2.2024 se uskutečnilo 2. jednání Komise životního prostředí a 

obnovitelných zdrojů zřízené Radou města  Karlovy Vary  

 

Místo jednání: Magistrát města Karlovy Vary, Moskevská 21, Karlovy Vary, 361 20, 

zasedací místnost v 3.patře 

 Doba jednání: jednání bylo zahájeno v 15:00 hodin a skončeno v 16:35 hodin. 

Přítomni: Ing. Martin Vinš,  RNDr. Jaroslav Růžička, Mgr. Vladimír Melichar (od 15:10 

hod.),  Jaroslav Hrdlička, Mgr.Bc. Hana Žáková (od 15:05 hod.), Zdeňka 

Batíková (do 16:15 hod.) 

Omluveni :  Mgr. Eva Plhová 

Nepřítomni :  

Hosté:   

Ing. Petr Bursík - uvolněný člen Rady města Karlovy Vary 

Ing. Stanislav Průša – vedoucí odboru životního prostředí Magistrátu města Karlovy Vary 

 

 

Program :              

1. Zahájení 

2.Schválení programu jednání 

3.Karlovy Vary – monitoring ovzduší – aktuální stav 

4.Karlovy Vary – Tuhnice – meandr – lávka – zvedání v rámci povodňových stavů 

5.Karlovy Vary – příměstská doprava 

6. Plán práce Komise životního prostředí a obnovitelných zdrojů - aktualizace 

7.Různé 

 

 

1.Zahájení 

 

Jednání komise zahájil  její předseda Ing. Martin Vinš. V úvodu přivítal členy komise a 

pozvané hosty.  

2.Schválení programu jednání  

Předseda komise Ing.Martin Vinš požádal přítomné o připomínky či doplnění navrženého 

programu jednání.  Žádné  připomínky či doplnění k navrženému programu nebyly 

vzneseny. 
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Usnesení 

Komise životního prostředí a obnovitelných zdrojů schválila program svého 2. 

jednání. 

 

pro: Ing. Martin Vinš,  RNDr. Jaroslav Růžička, Jaroslav Hrdlička,  Zdeňka Batíková  

proti:  -        zdržel se: -       nehlasoval: -     

nepřítomen:  Mgr. Eva Plhová,  Mgr. Vladimír Melichar, Mgr.Bc. Hana Žáková 

                                  Usnesení bylo přijato       

 

3.Karlovy Vary – monitoring ovzduší – aktuální stav 

 
Po úvodu předsedy komise Ing.Vinše informoval Ing.Průša o výsledcích jednání 

s pracovníkem firmy zajišťující monitoring ovzduší. Jedním ze stěžejních výsledků jednání 

bylo konstatování této firmy, že v současnosti všechny senzory měří reálné hodnoty.  

 

Následně proběhla obsáhlá diskuse členů komise i hostů.  

 

 

Usnesení 

 

Komise životního prostředí a obnovitelných zdrojů doporučuje Radě města 

Karlovy Vary ukončit zkušební období monitoringu ovzduší a zveřejnit veškeré 

monitorované veličiny – aktuální stav, denní průměr, měsíční průměr, měsíční 

průběhy v podobě grafu, roční průměr. Data budou doplněna vysvětlujícím 

komentářem a interpretačním návodem.  

 

pro: Ing. Martin Vinš,   Mgr. Vladimír Melichar, RNDr. Jaroslav Růžička, Jaroslav Hrdlička, 

Zdeňka Batíková , Mgr.Bc. Hana Žáková  

proti:   -     zdržel se:  -   nehlasoval: -     

nepřítomen:  Mgr. Eva Plhová  

                                  Usnesení bylo přijato       
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4. Karlovy Vary – Tuhnice – meandr – lávka – zvedání v rámci povodňových 
stavů 

V úvodu informoval Ing. Bursík o výsledku proběhlého jednání v této věci. Nyní existují 2 

varianty postupu. Jednou z nich je instalace stabilní zvedací techniky mostu včetně její 

ochrany tak aby se nalézala mimo Q 100 (zvednutí by tak mohl provést 1 člověk a nebyla 

by již závislá na velikosti průtoku vody v řece Ohři). Druhou variantou je trvalé zvednutí 

lávky a instalace trvalých nájezdů. Obě varianty se nyní prověřují (do cca 1 – 2 měsíců 

by měl být znám výsledek) a poté se musí rozhodnout co dál. 

K bodu proběhla krátká diskuse.  

Usnesení 

 

Komise životního prostředí a obnovitelných zdrojů vzala na vědomí informaci 

uvolněného člena Rady města Ing.Bursíka o aktuálním stavu řešení zvedání 

lávky v prostoru meandru v Karlových Varech – Tuhnicích za povodňových 

stavů.  

 

pro: Ing. Martin Vinš,   Mgr. Vladimír Melichar, RNDr. Jaroslav Růžička, Jaroslav Hrdlička, 

Zdeňka Batíková , Mgr.Bc. Hana Žáková  

proti:   -     zdržel se:  -   nehlasoval: -     

nepřítomen:  Mgr. Eva Plhová  

                                  Usnesení bylo přijato       

 

5. Karlovy Vary – příměstská doprava 

K bodu podal krátkou informaci Mgr.Melichar. Podle něj byla věc řešena i na jednání 

krajského zastupitelstva. Problémy jsou především v počtu a velikosti autobusů, 

organizaci linek a zajíždění k terminálu Tržnice. Některé problémy jsou již vyřešeny, 

některé se řeší a část je nyní neřešitelná. V rámci diskuse k bodu upozornila Mgr. Bc. 

Žáková, že vstupním problémem byly nerelevantní data dopravců.  

K bodu nebylo přijato usnesení.   
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6. Plán práce Komise životního prostředí a obnovitelných zdrojů - aktualizace 

 

Členové komise doplnili do plánu práce komise pro rok 2024 další body. Aktuální znění je 

přílohou zápisu.   

 

Usnesení 

 

Komise životního prostředí a obnovitelných zdrojů schválila aktualizovaný plán 

práce komise pro rok 2024.  

 

pro: Ing. Martin Vinš,   Mgr. Vladimír Melichar, RNDr. Jaroslav Růžička, Jaroslav Hrdlička, 

Zdeňka Batíková , Mgr.Bc. Hana Žáková  

proti:   -     zdržel se:  -   nehlasoval: -     

nepřítomen:  Mgr. Eva Plhová  

                                  Usnesení bylo přijato       

 

 

 

7.Různé 

 

7.1. Územní plán studie krajiny ORP Karlovy Vary 

 

 

Ing.Vinš spolu s Mgr. Melicharem informovali o výsledku projednání záměru zpracování 

této studie na jednání krajské komise životního prostředí. Základním zjištěním bylo, že 

není vůle k tomu, aby část za její zpracování, kterou nepokryje dotace, financoval kraj. 

Nicméně byla nastíněna možnost osvěty mezi obcemi s cílem zajistit jejich informovanost 

o studii. Otázka příspěvku na zpracování je pak na nich.  Dále byla také znovu řešena 

možnost financování z programu Spravedlivá transformace. xxxxxxxx z Kanceláře 

architektury města Karlovy Vary, p.o.  zjišťovala zkušenosti z pořízením studie v Plzni. 

Zde ale byla situace jiná, protože v době pořízení bylo možno na její zpracování získat 

dotaci ve výši 100 %. V rámci diskuse se členové shodli, že by bylo vhodné, aby Kancelář 

architektury města Karlovy Vary, p.o. prověřila zájem jednotlivých obcí o zpracování této 

studie.  
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Usnesení 

 

Komise životního prostředí a obnovitelných zdrojů doporučuje Radě města 

Karlovy Vary pověřit Kancelář architektury města Karlovy Vary, p.o. prověřením 

zájmu jednotlivých obcí v rámci ORP o zpracování Územní plán studie krajiny 

ORP Karlovy Vary.  

 

pro: Ing. Martin Vinš,   Mgr. Vladimír Melichar, RNDr. Jaroslav Růžička, Jaroslav Hrdlička,  

Mgr.Bc. Hana Žáková  

proti:   -     zdržel se:  -   nehlasoval: -     

nepřítomen:  Mgr. Eva Plhová,  Zdeňka Batíková 

                                  Usnesení bylo přijato       

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ing.Martin Vinš 

Předseda Komise životního prostředí a obnovitelných zdrojů 

 

 

 

Přílohy : Plán práce Komise životního prostředí a obnovitelných zdrojů pro rok 2024  

 

 

 

 

7.2.2024 

Zapsal: Ing. Vladimír Krůta 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

„Osobní údaj byl v souladu se zněním zákona č.101/2000 Sb., o ochraně osobních údajů a o 

změně některých zákonů, ve znění pozdějších předpisů, anonymizován. Anonymizovaný údaj je 

v souladu s § 16, § 17 a § 95 zákona č.128/2000 Sb., o obcích, ve znění pozdějších předpisů, 

přístupný k nahlédnutí na Magistrátu města Karlovy Vary“ 

 


